



Jason Vieaux (Guitar)



Roberto Díaz (Viola)

CURTIS  
INSTITUTE OF MUSIC

# 寇蒂斯音樂學院巡迴演出 CURTIS ON TOUR

The Nina von Maltzahn Global Touring Initiative of the Curtis Institute of Music

FEATURING GRAMMY AWARD  
WINNING CLASSICAL GUITARIST  
JASON VIEAUX

「演奏上的純粹愉悅，即使在如斯急速的節奏中，音樂仍能保持精準……無與倫比的聽覺享宴。」德國《威悉信使報》

"Pure joy in playing, sharp and clean music-making even at a tremendous tempo... An overwhelming listening pleasure." *Weser Kurier*

07 Oct 2016  
Fri 星期五 8pm

Concert Hall,  
The Hong Kong Academy  
for Performing Arts  
香港演藝學院音樂廳

\$280/\$180

Supported by



Hotel Sponsor



Media Partner



For various discounts & concert details, please visit  
查詢購票優惠及音樂會詳情，請瀏覽

[www.pphk.org](http://www.pphk.org)

## CURTIS ON TOUR

The Nina von Maltzahn Global Touring Initiative of the Curtis Institute of Music

### 寇蒂斯音樂學院巡迴演出

**Performers:**

Jason Vieaux (Guitar)  
Roberto Diaz (Viola)  
Nigel Armstrong (Violin)  
Jean Kim (Cello)

**表演者:**

傑森·維奧克斯 (結他)  
迪亞斯 (中提琴)  
尼高 (小提琴)  
尚恩 (大提琴)



"A bright and polished performance, far above student level!" *Miami Herald* 「一場傑出又細緻的演出，遠超學生水平。」

### About Curtis on Tour

The Curtis Institute of Music nurtures exceptionally gifted young musicians to engage a local and global community through the highest level of artistry. With alumni including Lang Lang and Yuja Wang, it provides full-tuition scholarships to all of its students, ensuring that admissions are based solely on artistic promise.

Curtis on Tour is a global touring programme, offering students professional touring experience alongside celebrated alumni and faculty. In addition to performances, musicians offer master classes, interactive programmes, and community engagement activities during the tour. Established in 2008, the programme has performed more than 200 concerts in Europe and Asia.

### Programme

- Z. Kodály Duo for Violin and Cello, Op. 7
- A. Piazzolla Histoire du Tango
- T. Zhou Red Trees, Wrinkled Cliffs
- N. Paganini Guitar Quartet in A minor, No.15

### About Premiere Performances

Founded in 2007 as a registered charity, Premiere Performances brings the world's best performers of recitals and chamber music to Hong Kong. From internationally celebrated musicians to the world's brightest rising stars, our concerts, chamber music festival, and outreach/education programmes feature the highest quality performances in programmes that are accessible to all.

### 寇蒂斯音樂學院巡迴演出

寇蒂斯音樂學院以最優質的藝術教育培養極富天份年輕音樂家，並帶他們紮根社區，放眼全球。為確保其收生只以藝術潛能為唯一考慮，它向所有學生提供全額學費資助，其知名校友包括朗朗及王羽佳。

寇蒂斯音樂學院巡迴演出為一個全球巡演計劃，希望在知名校友及學院的支持下，學生可以得到一個專業的巡演經驗。除了演出以外，音樂家在巡演中更會進行大師班、互動節目及社區參與活動。計劃自2008年成立後，已於歐洲及亞洲演出超過200場音樂會。

### 曲目

- 高大宜 小提琴及大提琴二重奏，作品 7
- 皮亞佐拉 《探戈的歷史》
- 周天 《紅，樹，崖》
- 皮亞梭拉 A 小調第十五結他四重奏

### 關於飛躍演奏香港

關於飛躍演奏香港飛躍演奏香港為2007年成立的註冊慈善團體，為香港帶來世界最好的獨奏會及室內樂音樂會。由國際知名的音樂家到全球最矚目的明日之星，我們的音樂會、室內樂音樂節和外展及教育計劃均有最優秀的演出，並以普羅大眾可欣賞為目標。

Tickets are available at 門票現有售於：



Internet Booking 網上購票	<a href="http://www.hkticketing.com">www.hkticketing.com</a>
Credit Card Telephone Booking 信用卡電話購票	31 288 288
Programme Enquiries 節目查詢	9545 6851 / <a href="mailto:info@pphk.org">info@pphk.org</a>
Ticketing Enquiries 票務查詢	3761 6661

HK Ticketing applies a customer service fee to all tickets purchased via its additional to the face value of the ticket and is payable upon purchase of tickets.  
快達票獎額外收取每張門票的顧客服務費

Series Proudly Supported by 

結他巨星  
Guitar Superstar

MILOŠ

With 7 Piece String Ensemble  
與7人弦樂小組

24 Oct 2016

Monday 星期一 (8pm)

Concert Hall,  
Hong Kong Cultural Centre  
香港文化中心音樂廳  
\$880/\$580/\$400  
\$290/\$180

